

MANGKEUN MODÉL PEMBELAJARAN BERBASIS PROYEK DINA NGARONJATKEUN PAMAHAMAN KONSEP SISWA KELAS IV SD

Ku
Syaefiani Esa Shadipta

185060113

ABSTRAK

Ieu panalungtikan didasaran ku kurangna kamampuh pamahaman kana konsép siswa SD. Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta pikeun mikanyaho ngaronjatna kamampuh pamahaman konseptual siswa sanggeus ngagunakeun modél Project Based Learning (PjBL) siswa kelas IV SD Mathla'ul Khoeriyah Tamansari Kota Bandung Taun Ajaran 2022/2023. Tina pratés anu geus dibikeun ka siswa kelas IV nuduhkeun yén kamampuh maham konsép-konsép dina matéri 1 "Indahnya Keberagaman" subtema 2 "Kebersamaan dalam Keberagaman". Ku kituna, panulis museurkeun panitén pikeun ngalaksanakeun panalungtikan anu judulna "Pamakéan Modél Pangajaran Berbasis Proyek dina Ngaronjatkeun Pamahaman Konsép Siswa Kelas IV SD". Ieu panalungtikan ngagunakeun métode kuasi ékspérimén kalawan -equivalent control group design. Populasi anu digunakeun dina ieu panalungtikan nya éta sakabéh siswa kelas IV SD Mathla'ul Khoeriyah, anu sampelna aya dua kelas, nya éta kelas IV B minangka kelas ékspérimén, jeung kelas IV A minangka kelas kontrol. Data tina ieu panalungtikan ngagunakeun instrumén pilihan ganda saloba 30 soal anu dirumuskeun dina waktu pretés saméméh prosés pangajaran dilaksanakeun, jeung postés anu dilaksanakeun sabada prosés pangajaran dilaksanakeun. Tina hasil panalungtikan, rata-rata pretés di kelas eksperimen nyaeta 36,25, jeung rata-rata postés 74,89. Sedengkeun di kelas kontrol rata-rata pretés rata postés 54,21. Tina hasil uji hipotésis dina taraf signifikansi 5% dimeunangkeun sig. (2-tailed) tina 0.000, nu hartina kirang ti 0.05. Dumasar kana hasil analisis data anu dimeunangkeun, bisa dicindekkeun yén pangajaran ngagunakeun modél Project Based Learning (PjBL) bisa ngaronjatkeun kaparigelan maham konséptual siswa kana matéri tema 1 "Indahnya Keberagaman" subtema 2 "Kebersamaan dalam Keberagaman" bisa ditinggali ti paningkatan rata-rata skor pratés kana postés.

Kecap Pamageuh: Model Project Based Learning, Pamahaman Konsep.